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KLASA:023-01/21-01/536
URBROJ:2163-7-01-06-0528-22-68
Pula, 16.11.2022

Članovima Partnerskog  vijeća 
za Urbano područje Pula
- prema dostavnoj listi

PREDMET: Zapisnik s 1. sjednice Partnerskog vijeća za Urbano područje Pula

MJESTO ODRŽAVANJA:    Fakultet ekonomije i turizma "Dr. Mijo Mirković" – Dvorana 
   Istra, Preradovićeva 1, Pula

DATUM:   21. prosinac 2021.
POČETAK:   11:30 h
ZAVRŠETAK:   13:00 h
PRISUTNI:   prema potpisnoj listi 

Partnersko vijeće broji u ukupnom sastavu 43 člana, a na prvoj sjednici je prisustvovalo 30 
članova te je time ispunjen kvorum.  
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Svi članovi Partnerskog vijeća urbanog područja Pula pozvani su 13. prosinca 2021. za 
prisustvovanje  na 1. sjednici Partnerskog vijeća, 21. prosinca 2021.

Dnevni red 1. sjednice:

1. Uvodno obraćanje predsjednice Partnerskog vijeća
2. Usvajanje zapisnika s osnivačke sjednice 
3. Komunikacijska strategija i komunikacijski akcijski plan - davanje mišljenja 
4. Prezentacija nacrta strateškog okvira SRUP-a 2021.-2027. 
5. Razno

Ad 1.

Sjednicu partnerskog vijeća otvorila je predsjednica vijeća, Anja Ademi, te uvodno pozdravila 
sve prisutne, zahvalila se svima na dolasku i dosadašnjem radu te utvrdila kako je prisutna 
natpolovična većina članova, čime je zadovoljen kvorum te vijeće može pravovaljano odlučivati. 
Ademi je predstavila dnevni red prve sjednice partnerskog vijeća te zamolila voditelja Odsjeka 
za provedbu ITU mehanizma, Damira Prhata, da ukratko predstavi zaključke s posljednjeg 
sastanka u Ministarstvu regionalnoga razvoja i fondova Europske unije (u nastavku: MRRFEU). 

Prhat je pojasnio kako je sastanak bio na temu statusa pripreme i provedbe aktivnosti ITU 
mehanizma 2021.-2027. Naveo je kako je stavljen poseban naglasak na intenziviranju svih 
aktivnosti na uspostavi institucionalnog okvira i izradi Strategija razvoja urbanih područja (u 
nastavku: SRUP). Nadalje, predstavljen je tijek pregovora s Europskom komisijom i kako 
financijska omotnica za ITU mehanizam iznosi 650 milijuna eura, s time da još uvijek nisu 
poznate indikativne alokacije po gradovima. Prhat je predstavio područja ulaganja ITU 
mehanizma te istaknuo da će Poziv za odabir gradova za provedbu ITU mehanizma biti raspisan 
u siječnju 2022. i biti otvoren 6 mjeseci. Odluka o odabiru gradova za provedbu ITU mehanizma 
trebala bi se donijeti u trećem kvartalu 2022. kako je najavljeno na sastanku u MRRFEU.

Ad 2.

Ademi je nastavila prema dnevnom redu s usvajanjem zapisnika s osnivačke sjednice. Utvrđeno 
je da je nacrt zapisnika dostavljen svim članovima. Na dostavljeni zapisnik nije bilo zaprimljenih 
komentara, isti je dan na glasanje te je usvojen, s time da je 1 član bio suzdržan (g. Pucarić koji 
nije prisustvovao osnivačkoj sjednici). 

Ad 3. 

Sven Simov, iz tvrtke Urbanex d.o.o. koja je izabrana za izrađivača SRUP Pula 2021.-2027, 
predstavio je Komunikacijsku strategiju i komunikacijski akcijski plan, provedbene dokumente 
SRUP-a. Izložio je 4 posebna cilja Komunikacijske strategije, kako slijedi: 1. Osigurati 
transparentan postupak izrade, implementacije i vrednovanja učinaka provedbe SRUP Pula; 2. 
Ostvariti suradnju što šireg kruga dionika i javnosti u smjeru preuzimanja odgovornosti za i 
podizanja učinkovitosti provedbe SRUP Pula te ostvarenja utvrđenih prioriteta, ciljeva i mjera; 3. 
Kontinuirano podizanje svijesti šire javnosti o ulozi i značaju SRUP Pula na nacionalnoj, 
regionalnoj i lokalnoj razini u kontekstu pružanja doprinosa i ostvarenja ciljeva ravnomjernog 
regionalnog razvoja te jačanja konkurentnosti hrvatskih regija; 4. Informiranje javnosti o 
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dostupnim izvorima financiranja projekata u području regionalnog razvoja. Komunikacijski 
akcijski plan obuhvaća daljnju razradu mjera kojima će se ostvariti navedeni ciljevi. 

Ana Žužić, predstavnica LAGUR Istarska batana, nadovezala se na 1. cilj komunikacijske 
stretegije te zamolila za detaljnije pojašnjenje procesa izrade Analize stanja i SRUP-a. 
Simov i Ademi su pojasnili što je dosada učinjeno; uspostava Koordinacijsko vijeća, uspostava 
Partnerskog vijeća putem Javnog poziva, fokus grupe, paneli na temu urbanizma, kulture i 
razvoja gospodarstva, razgovori s pojedinačnim dionicima, upitnici prema građanima, a sve to u 
cilju osiguravanja participativnog prisupa u procesu izrade dokumenata. 
 
Predsjednica Ademi je zamolila prisutne članove da glasuju za davanje pozitivnog mišljenja na 
predstavljenu Komunikacijsku strategiju i komunikacijski akcijski plan. Utvrđeno je da nije bilo 
komentara na dostavljeni nacrt predmetnih dokumenata. 
Prisutni članovi Partnerskog vijeća su uz dva suzdržana glasa potvrdili davanje pozitivnog 
mišljenja na navedene dokumente (gđa. Đeni Gobić Bravar, predstavnica Arheološkog muzeja 
Istre, zamolila je za provjeru e-mail kontakta jer nije zaprimila navedene dokumente).  

Ad. 4

Slijedila je prezentacija nacrta strateškog okvira SRUP-a 2021.-2027. koji je iscrpno obrazložio 
g. Mario Gregar, Urbanex d.o.o., dokument koji je također poslan uz Poziv na 1. sjednicu. 
Pojašnjen je pristup strateškom okviru, vizija razvoja te četiri strateška cilja: 1. Prostor visokog 
životnog standarda; 2. Prostor dostupnih sadržaja, 3. Prostor širokih mogućnosti zaposlenja i 
kvalitetnog radnog okruženja i 4. Prostor zelenog, čistog i održivog okoliša. U sklopu navedenih 
strateških ciljeva predstavljeni su pojedini posebni ciljevi, mjere u sklopu predmetnih ciljeva i 
pripadajuće aktivnosti. 

Simov se dodatno uključio odgovarajući na postavljeni upit Marina Jurcana, predstavnika udruge 
Metamedij,  o daljnim koracima koji slijede. Pojasnio je da je da ovo prvi nacrt strateškog okvira 
SRUP-a 2021.-2027. i kako je potrebno poslati pisane komentare i sugestije do 10. siječnja 2022. 
na e-mail adresu urbano@pula.hr. Dalje slijedi usklađvanje komentara na predmetni dokument i 
paralelno izrada provedbenog akcijskog plana do kraja siječnja, odnosno početak veljače 2022. 
Prvi nacrt SRUP-a se očekuje u ožujku, s time da se mora odraditi i Strateška procjena učinka na 
okoliš. 

Ad. 5

Pod točkom razno javio se g. Livio Nefat, ispred Udruge Akademija zdravog življenja te se 
osvrnuo na mogućnosti pozicioniranja i brendiranja Pule uz dogovor da će poslati svoje 
komentare, sugestije i ideje pisanim putem. Predsjednica Ademi se osvrnula na isto, navodeci 
kako većina navedenih  prijedloga se može već pronaći u planiranim projektima u SRUP-u. 

Ana Žužić se nanovo nadovezala ističući važnost koordinacije u provedbi strategija između 
nositelja ITU mehanizma i CLLD-a u poljoprivredi i ribarstvu (LAG i FLAG) s obzirom iste 
karakterizira zajednički cilj – integrirani teritorijalni razvoj kroz provedbu decentralizirane 
raspodjele javnih sredstava, gotovo potpuno preklapanje teritorija obuhvata, kao i mogućnost 
financiranja razvojnih projekata korisnika s istim ili sličnim ciljevima/aktivnostima. Postojanjem 
koordinacije u provedbi integriranog teritorijalnog razvoja postigla bi se veća razina 
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koherentnosti pri raspodjeli javnih sredstava na području što posljedično može dovesti do 
tematske koncentracije intervencija s većim razvojnim učinkom. Zamolila je također da se 
pojasne prioritetni projekti SRUP-a. 

Prhat se nadovezao da je važno da se identificiraju liste projekata u strategijama, a potom JLS i 
druge institucije pronalaze mogućnosti i izvore financiranja. Ademi je pojasnila kako će 
Koordinacijsko vijeće odlučiti o strateškim projektima koji će se nalaziti u SRUP-u. Zaključeno 
je kako je jedan od posljednjih koraka izrade SRUP-a definiranje liste strateških projekata 
urbanog područja Pula. 

Mladen Pucarić, ispred Društva osoba s invaliditetom, pojasnio je kada se govori o osobama s 
invaliditetom da postoje 4 grupacije poteškoća - intelektualne poteškoće, gluhoća, sljepoća i 
tjelesni invaliditet te kako je važno isto popularizirati. 
 
Ester Jurinović, ispred Obrtničke komore Istre – Udruženje obrtnika Pula navela je da kod mjera 
za gospodarstvo – zelene mjere gospodarstva važno uzeti u obzir i poslovne subjekte. 

Irena Burba, ispred Udruge Zelena Istra, se zahvalila na uvrštavanju dostavljenih komentara i 
zamolila za pojašnjenje Social Innovation HUB programa i projekta Park Rojc. Simov je 
pojasnio kako je to ideja o razvoju Centra socijalnih inovacija,a Ademi kako je riječ o uređenju 
parka kod Rojca. Burba se nadovezala kako je važno uz sve mjere održivog upravljanja i 
razmišljati o smanjenju nastanka otpada. Ademi je navela da je već to uvršteno i u Plan razvoja 
Grada Pule, ali kako je to važna stavka da se također  može uvrstiti i u SRUP.  

Marino Jurcan, naglasio je kako nije dobio nikakve povratne informacije na komentare koji su 
dostavljeni na analizu stanja te postoji li mogućnost, ukoliko bude potrebe pojašnjavanja 
konteksta komentara, individualnih konzultacija. Nastavno na isto Simov je naglasio da imaju 
evidenciju komentara, dostaviti će sve materijale vezano uz isto te da se svakako mogu dalje 
konzultirati. 

Mihajlo Mirković, ispred Calucem d.o.o., istaknuo je kako je brodogradnja zanemarena u SRUP-
u, a vrlo je važan aspekt za Pulu i cijelo urbano područje. Simov je pojasnio kako je 
brodogradnja primarno vezana uz privatni sektor, a s obzirom na moguće izvore financiranja 
SRUP se više bazira na javni sektor. 

Simov se zahvalio na dosadašnjem sudjelovanju, komentarima i sugestijama te zamolio za 
daljnje sudjelovanje u radu partnerskog vijeća. 

Ademi se još jednom zahvalila svima prisutnima sa željom za uspješan budući rad. 

Završeno u 13:00 sati

Prilozi:
- potpisna lista

PREDSJEDNICA PARTNERSKOG VIJEĆA
Anja Ademi, mag.fin.



Ovo je elektronički dokument sukladan uredbi (EU) broj 910/2014. 
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